
Motion till riksdagen 

1988/89: Ub31 

av Ylva Annerstedt (fp) 
med anledning av prop. 1988/89:90 om 
ingenjörsutbildning 

Regeringen föreslår i ovannämnda proposition att en tvåårig ingenjörsutbild

ning skall inrättas inom den statliga högskolan. Utbildningen skall ersätta 

och förstärka det fjärde året på fyraårig teknisk linje. 

Regeringen föreslår en bred lokalisering av utbildningen bl.a. för att 

kunna utnyttja de resurser som redan finns i form av T4-utbildning. 

Under en rad av år har försöksverksamhet i form av förlängd teknisk 

utbildning skett i samarbete med högskolan och berörda kommuner. 

Huddinge kommun var den första kommun som i Stockholms län bedrev 

försök med el-teleteknisk utbildning inom ramen för högskolereformen. 

Denna utbildning startade hösten 1988 och pågår idag i Teknikcentrum i 

Flemingsberg. Enligt principerna för försöksutbildningen svarar kommunen 

för lokal- och utrustningskostnaderna, medan staten genom KTH svarar för 

utbildningen. 

Huddinge kommun har även satsat resurser i form av särskild inredning 

och utveckling av lokaler för undervisning i kvalificerad kemi med inriktning 

mot biokemi. Detta motiverades bl.a. av det biokemiska centrumet inom 

Huddinge sjukhus. Fram till nu har Huddinge kommun investerat mellan 25 

och 30 milj. kr. 

I regeringens förslag tilldelas Huddinge inte någon ingenjörsutbildning 

trots de beskrivna pionjärinsatserna och trots kommunens mångmiljonsats

ningar på att förstärka Södertörns roll inom den högre utbildningen. Vidare 

förekommer ett sakfel i propositionen där det sägs att den nuvarande 

försöksutbildningen bedrivs i Haninge och inte som fallet är i Huddinge. 

Det är inte rimligt att så stora investeringar av skattemedel fullständigt går 

till spillo. Riksdagen bör därför inventera olika möjligheter att tillvarata de 

utbildningsresurser Huddinge kommun bundit i utrustning, inredning och 

lokaler. 
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Hemställan 

Med stöd av det anförda hemställs 

att riksdagen �om sin mening gerr regeringen till känna ,·ad i 

motionen anförts om nödvändigheten att ta till vara dc resur�cr som 

Huddinge kommun satsat på ingenjörsutbildningen inom ramen för 

försöksverksamheten. 

Stockholm den 15mars 1989 

Ylva Annerstedt (fp) 

Mot. 1988/89 

Ub31 
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